
Støtteerklæringer fra  
Ordførere i Drangedal og Kragerø til 
Reetablering av laks i Kragerøvassdraget 

I dag 26 mai 2014 har jeg på telefon fått bekreftet at begge ordførere ønsker at deres erklærte støtte 
til Reetablering av laks i Kragerøvassdraget skal gjøres kjent for Miljødirektoratet. Og ønsker 
prosjektet realisert og velkommen. 
Leif Grønstad 
 
"Jeg har dessverre ikke anledning til å stille hos Fylkesmannen 8 mai. 
 
Den politiskeledelsen sitter med samme oppfatning som tidligere og er positive til prosjektet.  
 
Jeg ønsker dere lykke til med møtet og prosjektes fremgang!  

Med vennlig hilsen 
 
Karianne Sydtveit Reiten 
Ordfører Drangedal kommune" 
 
 
 
"Til  møtet med Fylkesmannen, torsdag 7.mai 2014. 
 
Grunnet møtevirksomhet i Oslo, samt kommunestyre på kvelden, har jeg dessverre ikke anledning å å 
delta på dette viktige møte mellom Kragerø Grunneierlag og Fylkesmannen i Telemark ang. 
realisering av Lakseprosjektet i Kragerøvassdraget. Vi har i kommunalsammenheng støttet helhjertet 
opp om prosjektet, gjennom enstemmige politiske vedtak og gjennom møtevirksomhet.  
Det er Kragerø kommunes håp og ønske at Fylkesmannen kan bidra positivt til den videre fremdrift i 
prosjektet som vi er sikre på vil bety mye for miljø, turisme og næringsliv, ikke bare i vassdraget med 
for hele Telemark. 
 
Med vennlig hilsen 
Kåre Preben Hegland 
Ordfører" 
 
 
 


